

**Dear members
of the EAASDC,**

thank you very much for the confidence you have shown in me by my positive election result.

After 4 years as Financial Assistant, you have re-elected me for the position of Treasurer. I am very happy to be able to support the association again in a board function.

I would also like to thank my predecessor, Robert Kremsner, who was elected to the position by you in 2017, as it was no longer possible for me to fill this position due to personal reasons.

If you have any questions about anything regarding dues or apportionments, feel free to contact me.

I look forward to a good cooperation on the board and with the club representatives.

Greetings

Claudia

Treasurer

Claudia Eberhard

Bronnhaldenweg 11, 72202 Nagold

Tel: +49 171-174 4766

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

**Liebe Mitglieder
der EAASDC,**

herzlichen Dank für das in mich gesetzte Vertrauen, das ihr mir durch mein positives Wahlergebnis gezeigt habt.

Nach 4 Jahren als Financial Assistant habt Ihr mich wieder für den Posten der Schatzmeisterin gewählt. Ich freue mich sehr, den Verband wieder in einer Vorstandsfunktion unterstützen zu können.

Bedanken möchte ich mich auch bei meinem Vorgänger, Robert Kremsner, der 2017 von euch in das Amt gewählt wurde, da es mir aus privaten Gründen nicht mehr möglich war diese Position auszufüllen.

Wenn ihr Fragen habt zu allem was Beiträge oder Umlagen betrifft, meldet euch gerne bei mir.

Ich freue mich auf eine gute Zusammenarbeit im Board und mit den Clubvertretern.

Es grüßt Euch

Claudia

